
Bijeenkomst Asielzoekerscentrum aan de 
rijksweg richting Weesp 
Woensdag 26 maart 2025 

Afgelopen dinsdag 18 maart was er in NoLimit een bijeenkomst van de gemeente over de 
komst van een asielzoekerscentrum in een leegstaand hotel op de hoek van de 
provinciale weg en de oprit naar de A9 de buurt van Nellestein en het Gaasperpark.  

Vanuit de gemeente was wethouder Rutger Groot Wassink aanwezig, er waren een 
aantal medewerkers van het Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) aanwezig, de 
toekomstige leidinggevende van het centrum en enkele bestuursleden vanuit het 
stadsdeelbestuur. Er waren ook ruim 100 omwonenden en andere belanghebbenden.  

 

Hier een klein verslag van de avond*: 
Het besluit van de gemeente hier een Asielzoekerscentrum te starten is zonder overleg 
met bewoners genomen.  

Groot Waasink motiveerde dit besluit als volgt:  

---- De gemeente Amsterdam heeft in haar beleid opgenomen dat zij 4000 plekken wil 
realiseren voor asielzoekers verspreid in de stad. Dat moet op korte termijn gebeuren. 
Inspraak leidt tot te grote vertragingen waardoor het doel de 4000 plekken te realiseren 
niet gaat lukken omdat alle buurten protesteren.  

De gemeente probeert de verdeling van asielzoekerscentra zo evenredig mogelijk te 
doen. In dat kader is het realistisch dat hier een centrum komt. Er valt dus niet te 
onderhandelen---- 

De vergunning is verleend voor 6 jaar. Langer lijkt niet realistisch omdat de locatie niet 
optimaal is voor de bewoners, want erg ver overal vandaan. 

Er komen ruim 500 bewoners. In eerste instantie, in mei 2025 dus, komt een eerste 
groep van ca. 100 alleengaande mannen en vrouwen die uit een noodopvang elders in 
Amsterdam komen.  

Daarna komen er een aantal vrouwen en gezinnen met kinderen, dit naast meer mannen 
en vrouwen zonder kinderen. Er zijn geen exacte aantallen bekend. 

Er komen geen veilige landers en geen Oekraïners. 

Er komen ook geen kinderen in de puberleeftijd omdat het te geïsoleerd en te ver van 
scholen is. Lagereschoolkinderen gaan met busjes naar school, dus niet in onze buurt. 



Het is geen gevangenis, hoewel er altijd personeel en ook wel beveiliging aanwezig is 
mogen de bewoners gaan en staan waar ze willen. Veel tijd maken ze meestal door met 
koken.  

Integratie in de buurt wordt enerzijds gestimuleerd maar niet te veel, het is immers niet 
zeker dat de mensen kunnen blijven.  

Er ontstond een grote discussie over veiligheid van kinderen en de waardedaling van 
koophuizen. Dit was vooral een kleine groep woonachtig aan de Stammerdijk die zich 
erge zorgen maakte.  

Die angst en de vrees voor wandaden en vandalisme door de bewoners werd weerlegd 
door de gemeente met argumenten dat het in andere buurten ook goed gaat en dat als 
een groep iets te winnen heeft, dat asielzoekers zijn.  

Er waren ook vragen hoe we als buurten eventueel vrijwilligerswerk kunnen creëren, van 
beide kanten.  
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